
Hei!
 
Viser til mottatte orientering om reguleringsplanarbeid for Sæther Vestre hyttefelt. Som nabo og 
grunneiere for eiendom 307/4, ser vi positivt på planene om tilrettelegging for flere hytter i området for 
å skape mer diversitet og aktivitet i miljøet. 
 
Vi ser at det kun søkes om regulering av to naust på H3. Vi vil anta at nye hytteeiere også ønsker tilgang 
til naust. Vi er i dag også den eneste eiendommen i området som ikke har naustplass og kan være 
interessert i å kjøpe en naustplass. Vi ber derfor om at det vurderes innregulert flere naustplasser ved 
H3 i planen.
 
Vi lurer også på hvordan det er tenkt med påkobling av vann og avløp for hyttefelt H2 og om dette vil 
påvirke vår eiendom?
 
Mvh Beate Sæther
På vegne av grunnleierne for eiendom 307/4
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